
Zápis č. 3/2023 ze zasedání ZMM  Strana 1 (celkem 31)  
    Volební období 2022-2024  
Zapsala Ing. Veronika Lázničková  dne 06.03.2023  
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

ZÁPIS Č. 3-ZMM/2023 
z 3. řádného veřejného zasedání Zastupitelstva města Modřice (dále jen „ZMM“), konaného 

06. března 2023 v 18 hodin v zasedací síni modřické radnice 
Přítomno: 15 zastupitelů (jmenovitě, viz prezenční listina)tel Mikuš a zastupitelka Konvalinková, 

pozdější příchod 
Předsedající: Mgr. Ing. Libor Procházka starosta města 
 
Jednání zahájil předsedající v 18:00 hodin ve velké zasedací místnosti modřické radnice. Zasedání 
ZMM bylo řádně svoláno a vyhlášeno. Je přítomno 15 zastupitelů města (15 – což je nadpoloviční 
počet), tímto je zasedání zastupitelstva usnášeníschopné. 

Zápis z 2. ZMM zasedání ZMM byl určenými ověřovateli ověřen a podepsán a společně s usnesením 
byly řádně uloženy u asistentky starosty města k nahlédnutí. Ke dni konání 3. zasedání ZMM byla 
doručena pouze jedna připomínka od zastupitelky Ing. Chybíkové. 
Diskuse: 
-Šiška:  proč u složení výborů jsou u zastupitelů celá jména a u občanů jsou jen iniciály – je 
to ochrana osobních údajů? Dotaz na právničku. Druhá věc je překlep v textu – jednou je Power-
service a jednou bez pomlčky, je dobré to sjednotit. 
-Procházka:  zřejmě se jedná o překlep 
-Chybíková: žádá o doplnění textu do bodu 6.4 

Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM souhlasí s doplněním textu do zápisu z 2. jednání ZMM do bodu 6.4. v tomto znění: 
“-Chybíková – na ZŠ se nepočítá s tím, že by se dělala architektonická soutěž? 
 -Procházka – ne, nepočítá”  
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 3Z-Ú1/2023 

Po této úpravě starosta prohlásil zápis z 2. jednání ZMM za uzavřený. 
 
Předsedající navrhl jako zapisovatelku asistentku starosty Ing. Veroniku Lázničkovou. 
Hlasování o návrhu:  
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat. 
 
Jako ověřovatele zápisu navrhl předsedající zastupitele Jana Skalníka a zastupitele Pavla Dolečka.  
Hlasování o návrhu:  
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
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0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat. 

V rámci pozvánky obdrželi všichni zastupitelé návrh programu jednání ZMM. 

Úvod 

1. Zpráva starosty o činnosti úřadu 
2. Projednání a schválení jednacího řádu ZMM pro volební období 2022 – 2026 
3. Kontrola uložených úkolů 
4. Bezpečnostní situace města 

4.1. Zpráva obvodního oddělení PČR Rajhrad za rok 2022 
4.2. Výroční zpráva MP Modřice za rok 2022 

5. Zpráva o provozu, hospodaření a využívání PBDS v roce 2022 
6. Zpráva o provozu, hospodaření a využívání MHM v roce 2022 
7. Projednání hospodaření města v roce 2022 

7.1. Rozpočtové opatření č.12_2022 
7.2. Procentuální plnění rozpočtu v roce 2022 

8. Projednání majetkových transakcí 
9. Upřesnění rozpočtu města v roce 2023 

9.1. Odměny neuvolněných členů zastupitelstva 
9.2. Projednání rozpočtového opatření č. 1/2023 
9.3. Projednání rozpočtového opatření č. 2/2023 
9.4. Projednání rozpočtového opatření č. 3/2023 
9.5. Projednání rozpočtového opatření č. 4/2023 
9.6. Schválení smluv o poskytnutí dotace nad 50.000,- Kč 

10. Zpráva o činnosti FV 
11. Zpráva o činnosti KV 
12. Zpráva o postupu prací na návrhu Změny č. 1 ÚP Modřice 
13. Různé, diskuze 

Závěr 

Předsedající obdržel žádost zastupitelky Chybíkové o zařazení do programu ZMM bodu Různé její 
pověření k zastupování města Modřice na členské schůzi Vírského oblastního vodovodu sdružení 
měst, obcí a svazků obcí, která proběhne 31. 3. 2023. Bylo doplněno. Nikdo další neměl k programu 
doplňující nebo pozměňující návrhy. 
 
Hlasování o návrhu:  
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat. 
 
Návrh usnesení k úvodu zasedání ZMM (Procházka): 
ZMM schvaluje zapisovatelkou 3. řádného veřejného zasedání ZMM Ing. Veroniku Lázničkovou, 
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ZMM schvaluje ověřovateli zápisu 3. řádného veřejného zasedání ZMM zast. Jana Skalníka  
a zastupitele Pavla Dolečka. 
ZMM schvaluje program 3. řádného veřejného zasedání ZMM beze změny. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 3Z-Ú2/2023 
 
Bod 1 – Zpráva starosty o činnosti úřadu 

Předsedající přečetl zprávu o činnosti městského úřadu a o dění ve městě za období od zasedání 
ZMM dne 12.12.2022 do dnešního dne. 
Diskuse neproběhla 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM bere na vědomí zprávu starosty města Modřice o činnosti městského úřadu a RMM za období 
od zasedání ZMM dne 12. 12. 2022 do 06.03.2023. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-1.1/2023 
Zpráva starosty o činnosti městského úřadu je nedílnou součástí tohoto zápisu. 
 
Bod 2 – Projednání a schválení Jednacího řádu ZMM pro volební období 2022-2026 

V podkladech zastupitelé obdrželi návrh Jednacího řádu ZMM pro volební období 2022-2026. 
Na minulém zasedání zastupitelstva bylo k Jednacímu řádu uplatněno několik připomínek. 
Vzhledem k tomu, že se jedná o důležitý dokument pro práci zastupitelstva, je předložen po úpravě 
Jednací řád k opětovnému schválení.  
Diskuse neproběhla 
 
Návrh usnesení k úvodu zasedání ZMM (Procházka): 
ZMM schvaluje předložený návrh Jednacího řádu ZMM pro volební období 2026-2026. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
0 se zdrželo  
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Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 3Z-2.1/2023 
 
Bod 3 – Kontrola uložených úkolů 
 
V podkladech zastupitelé obdrželi zprávu o plnění úkolů uložených na zasedání ZMM radě  
a starostovi. Předsedající přečetl jednotlivé úkoly: 
Uložené úkoly byly převzaty ze zápisu č. 2-ZMM/2022 z 2. řádného veřejného zasedání  
Zastupitelstva města Modřice konaného dne 12. prosince 2022 v 18 hodin v zasedací síni  
modřické radnice. 
K jednotlivým úkolům níže: 
Usnesení 11Z-6.2.2/2016 
ZMM pověřuje starostu a RMM činit taková rozhodnutí a opatření, aby zajistili financování  
PPO Modřice v závislosti na aktuálně vznikajících potřebách. 
Plnění úkolu 
Řešení PPO Modřice je zapracováno do návrhu Změny č.1 územního plánu Modřice, s jehož      
řešením Povodí Moravy a.s. nesouhlasilo. Dle zpracovatelů PPO bylo řešení s Povodím  
Moravy projednáno. Pro vypořádání nesouhlasu Povodí Moravy podaného připomínkou ke  
změně č.1 bude svoláno jednání mezi pořizovatelem změny ÚP č. 1, zpracovatelem změny  
ÚP č.1, zpracovatelem PPO a Povodím Moravy a.s. – úkol trvá 
 
Dne 6. září 2022 proběhlo jednání na Povodí Moravy s.p., kde byly upřesněny požadavky  
Povodí Moravy s.p. k návrhu PPO Modřice zapracovaného do návrhu Změny č. 1 Územního  
plánu Modřice. 
 
Usnesením Z1-7.6/2022 z 1. ustavujícího zasedání ZMM konaného dne 19.10.2022 byl 
ustanoven hlavní koordinátor pro jednání o protipovodňových opatřeních a záplavovém  
území města Modřice, Ing. Tomáš Brabec, který se seznamuje s dostupnými podklady v této 
věci – úkol trvá 
 
Dne 02.02.2023 proběhlo jednání na Krajském úřadě Jihomoravského kraje (dále KÚ JMK) 
za přítomnosti odboru územního plánování a stavebního úřadu KÚ JMK, odboru životního  
prostředí krajského úřadu KÚ JMK, Povodí Moravy s.p., projektantů změny č. 1 ÚP Modřice,  
pořizovatele změny č. 1 ÚP Modřice, Kanceláře architekta města Brna a města Modřice,  
jehož předmětem bylo řešení protipovodňového opatření na katastru města Modřice.  
Vzhledem k složitosti této problematiky ve vztahu k řešení nadřazené silniční sítě (severní  
obchvat města) bude dále na úkolu pracováno - více viz samostatný bod programu tohoto  
zastupitelstva ke změně č. 1 ÚP Modřice– úkol trvá 
 
Úkoly uložené bez usnesení: 
zast. B. 
- Trvalý úkol starostovi – Zajišťovat průběžně informace o návozu zeminy v lokalitě u Primálu  
- V rámci tohoto úkolu požádala zastupitelka o svolání jednání mezi Stavebním úřadem  
Šlapanice, firmou GAS Transport, vedením města a členy KV 
 
Plnění úkolu 
Dne 26.7.2022 proběhla na Městském úřadě Modřice schůzka ve věci Dokončení terénních  
úprav v lokalitě Primál na k. ú. Modřice, prováděná na pozemku parc. č. 1690/186 v majetku  
města Modřice a okolních pozemků v soukromém vlastnictví za účasti zástupce Stavebního  
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úřadu Šlapanice zástupce města Mořice Ing. Šišky, zástupce realizační  
firmy GAS Transport p. Holáska, zástupce OŽP Městského úřadu Šlapanice, zástupce OŽP 
Krajského úřadu Jihomoravského kraje a dvou zástupců KV ZMM Ing. Procházky a pí. B.. Z jednání 
byl pořízen zápis, který je předložen ZMM (viz příloha č.1) – úkol probíhá 
Zástupce stavební firmy GAS Transport dne 02.12.2022 informoval o podané  
žádosti o vynětí ze ZPF na odbor životního prostředí Městského úřadu Šlapanice, na kterou 
k dnešnímu dni neobdržel příslušné rozhodnutí - úkol trvá 
 
Majetkový odbor telefonicky dne 20.02.2023 kontaktoval OŽP Městského úřadu Šlapanice,  
následně 21.02.2023 OŽP Krajského úřadu Jihomoravského kraje – žádost o odnětí  
nepodána, očekává se její předložení během měsíce března nebo dubna 2023. 
 
Dne 16.02.2023 podána městu žádost společnosti GAS-TRANSPORT s.r.o. o prodloužení  
lhůty provedení terénních úprav do konce dubna 2023 a žádost o pronájem pozemku p.č.  
1690/186 na dobu 3-5 let k provozování deponie s kompenzací pronájmu trvalým odnětím  
pozemku ze ZPF ze strany žadatele. 
 
Usnesení Rady města Modřice na 7. schůzi dne 21.02.2023 : 
Usnesení 7R-7.22.1/2023: RMM zamítá návrh žadatele na prodloužení lhůty terénních úprav  
do konce dubna 2023. 
Usnesení 7R-7.22.2/2023: RMM zamítá pronájem pozemku p.č. 1690/186 společnosti 
GASTRANSPORT s.r.o., IČ: 26969891, Kratochvilka 89. 
Usnesení 7R-7.22.3/2023: RMM nesouhlasí s trvalým odnětím pozemku p.č. 1690/186 a  
části p.č. 1690/182 ze zemědělského půdního fondu. 
Usnesení 7R-7.22.4/2023: RMM pověřuje majetkový odbor vyzvat společnost GASTRANSPORT 
s.r.o., IČ: 26969891, Kratochvilka 89, PSČ 664 91 k podání žádosti na  
dočasné vynětí pozemku p.č. 1690/186 a části pozemku p.č. 1690/182 ze zemědělského  
půdního fondu na příslušný orgán ochrany ZPF a neprodleně dokončit terénní úpravy s  
ozeleněním svahu. 
Úkol trvá 
 
zast. B. 
- urgovat vyjádření ŘSD k řešení situace protihlukové stěny na pravé straně komunikace D/52 
Plnění úkolu 
Písemně urgováno datovou schránkou dne 27.7.2022. Doposud neobdržena odpověď. – 
Písemné sdělení Ředitelství silnic a dálnic ČR čj. RSD-1451110/2022-2/19420 k tomuto  
úkolu je přiloženo přílohou této zprávy. 
Dne 11. ledna 2023 proběhla schůzka na Ředitelství silnic a dálnic ČR, kdy bylo město  
seznámeno s aktuální legislativou k hygienickým limitům hluku, ze které vyplývá 
neopodstatněnost realizaci protihlukových opatření na komunikaci I/52 v k.ú. – úkol splněn. 
 
Úkoly ze zasedání ZMM dne 12.12.2022 
Usnesení č. 2Z-6.4.1/2022 
ZMM ukládá RMM zadání prověření předložené kalkulace přestavby křižovatky silnice 
II/152 – Havlíčkova – U Vlečky u odborné společnosti zabývající se výstavbou dopravních staveb. 
Probíhá 
 
Usnesení č. 2Z-10.4.1/2022 
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ZMM ukládá RMM zajištění písemného vyjádření Správy a údržby silnic JMK a PČR ke studii před 
zahájení prací na dalším stupni projektové dokumentace na akci okružní křižovatka ul. Havlíčkova 
a U Vlečky II/152. 
Písemně vyžádáno sdělení Správy a údržby silnic JMK a PČR ke studii. 
 
Usnesení č. 2Z-10.4.2/2022 
ZMM schvaluje předloženou studii řešení okružní křižovatky Havlíčkova x u Vlečky x II/152 
od autora Ing. Petra Novotného, Ph.D., MBA. 
Usnesení č. 2Z-10.4.3/2022 
ZMM ukládá starostovi města neprodleně vyžádat poptávku projektové dokumentace pro stavební 
povolení výstavby okružní křižovatky Havlíčkova x U Vlečky x II/152 od Ing. Petra Novotného, 
Ph.D., MBA, v které budou vyznačeny možné etapy postupné realizace. 
Poptávka předložena. - nejsou ucelené všechny podklady, čekáme, až budou kompletní 
 
Další úkoly ze ZMM 12. 12. 2022: 
Usnesení č. 2Z-9.1/2022 
ZMM schvaluje plán činnosti orgánů města Modřice v roce 2023 s úpravou termínů pro zasedání 
ZMM na 4.9. 2023 a 4.12.2023. 
Plnění: 
Zastupitelé obdrželi na stůl aktuální Plán činností orgánů města Modřice na rok 2023.  
Předmětem připomínky bylo nedodržení ustanovení § 92, odst. 1) zákona č. 128/2000 Sb. tj. Zákona 
o obcích, kde je uvedeno, že ”Zastupitelstvo obce se schází podle potřeby; v obcích, v nichž se volí 
rada obce, se schází nejméně jedenkrát za 3 měsíce, v obcích, v nichž se rada nevolí, nejméně 
jedenkrát za 2 měsíce.” V původním návrhu plánu činnosti orgánů města na rok 2023 byly u ZMM 
termíny: 6. 3., 5. 6., 11. 9. a 11.12. Zastupitel Šiška na to upozornil jako na nezákonnost a požadoval 
nápravu. Požadavek byl shledán jako oprávněný a byla proto provedena náprava.  
V minulosti se to nikdy neřešilo, protože nikdo tomu nepřikládal význam. I když je to chyba, nejsou 
za ni žádné sankce.  
 
Pro srovnání: 
Minulé volební období - uskutečněná zasedání ZMM: 
  
2. 12. 2019 
9. 3. 2020 - rozdíl mezi termíny ZMM 3 měsíce a 7 dnů 
 
6. 12. 2021 
14. 3. 2022 - rozdíl mezi termíny ZMM 3 měsíce a 8 dnů 
  
Nyní již tedy budou termíny zasedání přísně v souladu se zákonem bez jakýchkoliv výjimek. 
 
Usnesení č. 2Z-10.7.1/2022 
ZMM navrhuje, aby všichni členové a předsedové komisí poslali CV na personální oddělení jako 
doložení odbornosti člena komise, které jej předloží vedení města. Město následně zaslané 
materiály zveřejní. 
Plnění: 
Do 6. 3. 2023 poslalo svoje CV celkem 8 osob, z nich pouze 5 souhlasilo s jejich zveřejněním. 
Životopis poslal: Vostrejš, Absolonová, Hejtmánek, B., Brabec, Mazálek, Hökl, Chybíková Souhlasilo 
se zveřejněním: B., Brabec, Mazálek, Hökl, Chybíková. 
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Diskuse: 
-Absolonová: neposlala souhlas, ale chce zveřejnit CV. 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje zveřejnění životopisů jednotlivých členů komisí, kteří k tomu dali souhlas, v souladu 
s platnou legislativou. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu usnesení:  
13 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, Slaný, 
Hökl, Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
2 se zdrželo (Doleček, Skalník) 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem 3Z-3.1/2023 
 
-Šiška:  k posunu zasedání zastupitelstva – za jeho vedení se zastupitelstvo posunovalo na 
přelomu roku, po vzájemné dohodě celého zastupitelstva, aby se zasedání nekonalo v jarních 
prázdninách. Nikdy neposunovali o víc jak o jeden den v běžném roce. Ke zprávě o plnění úkolů, 
některé dotazy z minulého zastupitelstva nebyly zodpovězeny – pověření právníka města 
k prověření pojmů mandátové a volební komise? Nedostal podklady.  
-Procházka: tato věc se promítla do Jednacího řádu 
-Šiška:  nebyly zodpovězeny dotazy zastupitelky Chybíkové ohledně Charity Rajhrad, a 
ohledně prací na budově nám. Svobody č. 171. Nové úkoly nebyly ve zprávě, kterou zastupitelé 
dostali. 
-Procházka: jedná se o aktuální informace - jednání probíhala koncem minulého týdne. 
-Šiška: chybí v podkladech 
-Chybíková: Charitu Rajhrad by řešila až v bodě rozpočtu, i věc ohledně budovy na nám. Svobody 
č. 171. 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM bere na vědomí zprávu starosty města Modřice o plnění úkolů uložených na  
předchozích zasedáních ZMM.  
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu usnesení:  
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-3.2/2023 
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Bod 4 – Bezpečnostní situace města 

4.1 Zpráva obvodního oddělení PČR Rajhrad za rok 2022 
 
V podkladech zastupitelé obdrželi Zprávu o operativně bezpečnostní situaci v okrsku Modřice za rok 
2022 vypracovanou PČR OOP Rajhrad, npor. Mgr. Petrem Staňou, Dis. Npor. Mgr. Petr Staňa, Dis. 
se ze zasedání omluvil z osobních důvodů. Případné dotazy mu budou zaslány emailem. 
Diskuse neproběhla 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM bere na vědomí Zprávu o operativně bezpečnostní situaci v okrsku Modřice v roce 2022 
zpracovanou PČR Krajským ředitelstvím policie JMK OOP Rajhrad. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti 
0 se zdrželo 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-4.1/2023 
 
4.2 Výroční zpráva MP Modřice za rok 2022 
 
V podkladech zastupitelé obdrželi Výroční zprávu o činnosti MP Modřice za rok 2022 včetně tabulky 
se statistickými údaji za rok 2022 s porovnáním hodnot roku 2021 vypracovanou vrchním 
strážmistrem Lukášem Krakowczykem, který se jednání zúčastnil a vyzval zastupitele k dotazům. 
Diskuse neproběhla 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM bere na vědomí Výroční zprávu o činnosti MP Modřice za rok 2022. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, 
Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti 
0 se zdrželi 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-4.2/2023 
 
Bod 5 – Zpráva o provozu, hospodaření a využívání PBDS za rok 2022 

V podkladech zastupitelé obdrželi Zprávu o provozu, hospodaření a využívání PBDS v roce 2022 
vypracovanou vedoucí PBDS pí Kozumplíkovou, která byla zasedání přítomna. Předsedající vyzval 
zastupitele k dotazům, dále pronesl krátký komentář a shrnutí. 
 
V diskusi vystoupili:  
-Chybíková: poděkování pí Kozumplíkové za její práci se seniory 
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Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM bere na vědomí Zprávu o provozu, hospodaření a využívání Pasivního bytového domu pro 
seniory v roce 2022. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti 
0 se zdrželo 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-5.1/2023 
 
Bod 6 – Zpráva o provozu, hospodaření a využívání MHM za rok 2022 

V podkladech zastupitelé obdrželi Zprávu o provozu, hospodaření a využívání MHM v roce 2022 
vypracovanou vedoucím managerem Ing. Jahodou, který je zasedání přítomen. Předsedající 
pronesl krátký komentář a shrnutí a vyzval zastupitele k dotazům. 
 
V diskusi vystoupili: 
-Kraut:  jaký podíl z tržeb přestavují dotace města? 
-Jahoda: dotace města- MFK – 500.000 Kč, Nohejbalový klub necelých 500.000 Kč, dotace pro 
provoz Sokola 192.000 Kč, o ostatních dotovaných spolcích nemá informace 
-Kraut:  požádal o vyčíslení reálných a tzv. fiktivních výnosů, přesnější rozebrání 
-Jahoda:  jde to v rámci vyhodnocení přijatých dotací za loňský rok, zatím nemá k dispozici 
informace, 
-Procházka:  materiály předložíme na příštím zastupitelstvu 
-Šiška:  u MFK se rozlišuje co se platí na travnaté hřiště a za halu, veškeré dotace pro MFK 
nejsou pouze na pronájem haly 
-Skalník: ztrátu netvoří jen hala, ale obecně sportoviště?  
-Jahoda: ano, samozřejmě 
-Skalník: má smysl rozlišovat travnaté hřiště a halu? 
-Procházka: jde o všechna sportoviště 
-Skalník:  není důvod rozlišovat, když jde o celek, ztráta je tedy za celek 
-Procházka:  ano, ta čísla jsou za celek 
-Skalník:  dotaz na managera haly - co dělá největší podíl na ztrátě 
-Jahoda: na ztrátě mají podíl věci, které nebyli schopni běžným provozem ovlivnit - cena 
energie, plynu, vody, částečně jde o větší využití než v covidu, vládní opatření - zvýšení platů 
zaměstnancům státní správy, položky, které se ovlivnit daly - náklady na opravy, drobný materiál, 
nižší než minulý rok. Nejvíce se projevily ceny energií a plynu. 
-Skalník: nejvíce tedy nárůst energie 1.200.000 Kč, spotřeba vody a plynu 
-Jahoda:  kdyby se neovlivnitelné náklady odečetly, ztráta by byla nižší 
-Šiška:  ke ztrátě přispělo i neobnovení nájmu po covidu v první polovině loňského roku - plný 
provoz až od září 
-Jahoda: potvrzuje Šiškův názor  
-Hejtmánek: do příště by uvítal uvést největší položky k údržbě a opravám, co do toho spadá  
-Jahoda: rozdělení na běžné opravy (technologie už jsou po záruce), opravy - nejčastěji 
vandalismus - řešení přes pojistku, nejde uhlídat celý areál 
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Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM bere na vědomí Zprávu o provozu, hospodaření a využívání Městské haly Modřice v roce 2022. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti 
0 se zdrželo 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-6.1/2023 
 
Bod 7 – Projednání hospodaření města v roce 2022 
 
Bod 7.1 Rozpočtové opatření č.12_2022 
 
V podkladech zastupitelé obdrželi Rozpočtové opatření č. 12/2022. Podrobný komentář přednesl 
vedoucí FO Ing. Roman Mulíček. 
Diskuse neproběhla 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM bere na vědomí RO č. 12/2022 provedené RMM 20.12.2022. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti 
0 se zdrželo 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-7.1/2023 
 
Bod 7.2 Procentuální plnění rozpočtu v roce 2022 
 
V podkladech zastupitelé obdrželi vypracovanou tabulku procentuálního plnění směrných ukazatelů 
rozpočtu města v roce 2022. Podrobný komentář přednesl vedoucí FO Ing. Roman Mulíček. 
Diskuse neproběhla 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM bere na vědomí zprávu o procentuálním plnění rozpočtu města Modřice za rok 2022. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti 
0 se zdrželo 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-7.2/2023 
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Bod 8 – Projednání majetkových transakcí 

V podkladech zastupitelé obdrželi několik podkladů, týkající se majetkových transakcí. 

Bod 8.1. AGROMIR HOLDING A.S, - prodej pozemku p.č. 1315/36 k.ú. Modřice 
V podkladech zastupitelé obdrželi Žádost společnosti AGROMIR HOLDING a.s., IČ 08229309, K 
Cihelně 296/6a, Praha a komentář k prodeji pozemku p.č. 1315/36 v k.ú. Modřice. 
Podrobný komentář přednesla vedoucí MO Bc. Höklová. 
Diskuse neproběhla 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
Zastupitelstvo města Modřice schvaluje prodej pozemku p.č. 1315/36 k.ú Modřice společnosti 
AGROMIR HOLDING a.s., IČ 082 29 309, se sídlem K cihelně 296/6a, Praha za cenu 53.520,00 Kč 
s podmínkou uzavření kupní smlouvy do 31.12.2023. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti 
0 se zdrželo 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-8.1/2023 
 
Bod 8.2 Nabídka pozemku p.č. 289/1 k.ú. Modřice v elektronické dražbě 
 
V podkladech zastupitelé obdrželi Dražební vyhlášku o elektronické dražbě pozemku p.č. 289/1 k.ú. 
Modřice, zahrada o výměře 1426 m2, která bude zahájena 22.3.2023 v 14 hodin. 
Podrobný komentář přednesla vedoucí MO Bc. Höklová. 
Diskuse: 
-Procházka: jde o novou věc a pozemek se jeví zajímavý 
-Šiška:  jaká bude maximální částka? Vychází mu za pozemek asi 5.500.000 Kč, Modřice jsou 
lukrativní oblastí 
-Mazálek: principem je, aby částka nebyla řečena veřejně - nechat to v kompetenci rady 
-Šiška:  rada si to stanoví maximiální částku? Návrh parkovacího domu je nesmysl 
-Procházka:  parkovací dům byl jeden z návrhů využití 
-Höklova:  požadavky na parkovací stání zejména ze spodní části nám. Svobody, část 
Prusinovského se jeví k tomuto záměru 
-Chybikova:  k usnesení č.1 – musíme schvalovat teď? Nevíme, co schvalujeme 
- Höklova: tím schvalujete účast v elektronické dražbě 
-Procházka: říká to, že můžeme jít do dražby 
-Hökl:  nemá tam být spíše napsáno účast? 
-Höklova:  nabytí, svěření poté radě města - stanoví si výši 
-Doleček:  kdy se dozvíme částku? 
-Mazálek:  priorita je, říct částku neveřejně 
-Chybíková:  město se již dříve dražby účastnilo 
-Šiška:  zastupitelstvo tehdy stanovilo maximální výši 
-Höklová:  vysvětluje situaci 
-Procházka:  je možné se domluvit a přijít na radu města 
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-Šiška:  radu města nemůžeme ovlivnit jako zastupitelé - měla by zaznít maximální výše, nebo 
alespoň rozpětí  
-Šiška:  budete se pohybovat v běžných cenách pozemků v Modřicích? 
-Procházka:  nelze říct částka, můžeme vás pozvat na radu nebo na pracovní zasedání 
-Doleček:  chce vědět částku 
-Procházka:  nabízí pracovní zasedání zastupitelstva nebo účast na radě 
-Šiška:  výsledná cena je stanovena znaleckým posudkem? 
-Höklová:  vysvětluje situaci ohledně výsledné ceny 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
Zastupitelstvo města Modřice schvaluje nabytí pozemku p.č. 289/1, k.ú. Modřice, zahrada o výměře 
1426 m2 v elektronické dražbě. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
11 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, 
Doleček) 
0 proti 
4 se zdrželo (Absolonová, Šiška, Slaný, Hroudný) 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-8.2.1/2023 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
Zastupitelstvo města Modřice schvaluje účast města na elektronické dražbě k nabytí pozemku p.č. 
289/1 k.ú. Modřice a s tím související úhradu dražební jistoty. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
13 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
Hökl, Doleček, Absolonová) 
0 proti 
2 se zdrželo (Slaný, Hroudný) 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-8.2.2/2023 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
Zastupitelstvo města Modřice svěřuje pravomoc dle § 85 písm. n) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, 
v platném znění, radě města, a to v části týkající se rozhodnutí o maximální částce podání v 
elektronické dražbě pozemku p.č. 289/1 k.ú. Modřice.  
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
10 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, 
Doleček) 
0 proti  
5 se zdrželo (Šiška, Hroudný, Hökl, Slaný, Absolonová) 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-8.2.3/2023 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
Zastupitelstvo města Modřice pověřuje majetkový odbor registrací města Modřice na dražebním 
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portále www.exekutor-dražby.cz a Ing. Antonína Mazálka, Ph.D. podáním nabídky v elektronické 
dražbě v maximální výši schválené radou města dle bodu 8.2.3 usnesení. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
11 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Hökl, 
Doleček) 
0 proti 
4 se zdrželo (Hroudný, Slaný, Šiška, Absolonová) 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-8.2.4/2023 
 
Bod 8.3 Smlouva o smlouvě budoucí kupní k části pozemku p.č. 993/1 a 2030/3 k.ú. Modřice 
 
V podkladech zastupitelé obdrželi návrh Smlouvy o smlouvě budoucí kupní k části pozemku  
p.č. 993/1 a 2030/3 k.ú. Modřice a žádost evidovanou pod čj. Mod 3261/2022 ze dne 02.09.2022. 
Podrobný komentář přednesla vedoucí MO Bc. Höklová. 
Diskuse neproběhla 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
Zastupitelstvo města Modřice schvaluje smlouvu o budoucí smlouvě kupní na část pozemků  
p.č. 993/1 a 2030/3 k.ú. Modřice dotčených stavbou trafostanice mezi městem Modřice a společností 
EG.D, a.s., IČ 280 85 400, Lidická 1873/36, 602 00 Brno. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti 
0 se zdrželo 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-8.3/2023 
 
Bod 8.4 Nabídka pozemku p.č. 4/2 s 4/3 k.ú. Modřice 
V podkladech zastupitelé obdrželi Znalecký posudek č. 005842/2023 ze 17.02.2023, výpis z katastru 
nemovitostí a komentář k nabídce pozemku p.č. 4/2 a 4/3 k.ú. Modřice od společnosti PRODANCE, 
s.r.o., IČ 26464080, Osadní 799/26. 
Podrobný komentář přednesla vedoucí MO Bc. Höklová. 
 
Diskuse:  
-Chybíková: památkově chráněno - v posudku je psáno, že kolaudační souhlas je v pořádku, 
zásahy byly velké a pokud ZMM schválí odkoupení tak je potřeba oslovit památkáře hned, aby řekli, 
co s tím 
-Höklová: vysvětluje situaci 
-Chybíková:  vedení města má nějaký záměr? 
-Procházka:  propojeni s vedlejším areálem, s minimálními úpravami ihned pro místní spolky, 
klubovny pro spolkovou činnosti - uvolnění přetížené klubovny nad knihovnou. 
-Chybíkova:  pochybuji o minimálních úpravách 
-Skalník:  k usnesení - za předpokladu výmazu zástavního práva? Bude prodej procesovatelný? 
Na základě usnesení? 

http://www.exekutor-dra%C5%BEby.cz/
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-Höklová:  vysvětluje situaci 
-Chybíková:  budeme schvalovat kupní smlouvu potom na zastupitelstvu? 
-Procházka:  ano 
-Chybíková:  vyřešíme pak 
-Občan:  v kupní smlouvě se běžně uvádí, že banka poté vymaže zástavu, nemyslí si, že by to 
byl problém 

 
Návrh usnesení (Procházka): 
Zastupitelstvo města Modřice schvaluje odkoupení pozemku p.č. 4/2 zastavěná plocha a nádvoří, 
jehož součástí je stavba bez č.p./č.e., a pozemku p.č. 4/3 ostatní plocha od PRODANCE, s.r.o.,  
IČ 26464080, Osadní 799/26, Praha za cenu 14.000.000.,- Kč za podmínky výmazu omezení 
vlastnického práva. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Chybíková, Slaný, 
Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti 
1 se zdrželo (Šiška) 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-8.4/2023 
 
Bod 8.5 Smlouva o spolupráci při přípravě investičních záměrů 
 
V podkladech zastupitelé obdrželi návrh Smlouvy o spolupráci společnosti CTPark Brno Retail, spol. 
s r.o. (dále jen CTP) a města Modřice, jejímž předmětem je investiční záměr společnosti CTP na 
vybudování obchodního centra v komerční lokalitě za dálnicí D2, které je podmiňováno realizací 
úpravy křižovatek na silnici II/152 a rampy D2 a záměr města na vybudování stezky pro pěší a 
cyklisty od křižovatky do obchodního centra Olympia do obchodního centra za dálnicí D2 s možností 
propojení s městskou částí Brno – Chrlice. Podrobný komentář přednesla vedoucí MO Bc. Höklová. 
 
Diskuse:  
-Šiška:  pro koho bylo projektováno řešení? Není uveden investor 
-Höklová:  společnost CTPark 
-Šiška:  CTP bude platit i výstavbu stezky? Projektováno i na jiném katastru, kdo to bude platit 
na katastru Chrlice? 
-Höklová:  bude se odvíjet od jednání s MČ Brno-Chrlice 
-Šiška:  s Chrlicemi bylo jednáno? 
-Mazálek:  jednání proběhlo, záměr vítají, je to ve shodě. Nejedná se teď o povolení ne o realizaci. 
CTP zajistí veškeré projekční práce až do stupně stavebního povolení. Město bude součinné v 
majetkoprávních vztazích. 
-Chybíková:  odhad nákladů? 
-Procházka:  velmi předčasné 
-Mazálek:  nejsložitější je podjezd pod novou křižovatkou K2 - vybudování již nyní v rámci 
výstavby křižovatky - pouze přislíbeno. Další jednání bude překonání dálnice - s ŘSD. Předpoklad 
realizace v rámci přestavby mostu při realizaci jižní tangenty. 
- Procházka:  ŘSD přislíbilo, že tento projekt podpoří 
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Návrh usnesení (Procházka): 
Zastupitelstvo města Modřice schvaluje smlouvu o spolupráci při přípravě investičních záměrů se 
společnosti CTPark Retail, spol.s r.o., IČ 27203069, se sídlem CTPark Humpolec 1571, Humpolec. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
14 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti 
1 se zdrželo (Slaný) 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-8.5/2023 
 
Bod 8.6 Prodej části pozemku 2031/1 - nově dle GP p.č. 2031/22 k.ú. Modřice 
 
V podkladech zastupitelé obdrželi Žádost Ing. arch. M.T. o odkoupení pozemku, Znalecký posudek 
č. 001146/2023 a geometrická plán č. 4146-7/2023.  
Předmětná část pozemku p.č. 2031/1 leží mezi pozemky p.č. 2031/12 (garáž) a p.č. 64 (RD s č.p. 
195) obojí v SJM Ing.arch. M.T. a Mgr. J.T. Podrobný komentář přednesla vedoucí MO Bc. Höklová. 
Diskuse neproběhla 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
Zastupitelstvo města Modřice schvaluje prodej části pozemku p.č. 2031/1, nově dle GP č. 4146-
7/2023 pozemek p.č. 2031/22 k.ú Modřice o výměře 10 m2 do SJM Ing. Arch. M.T. a Mgr. J. T. za 
cenu 31.000,00 Kč s podmínkou uzavření kupní smlouvy do 31.12.2023. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti 
0 se zdrželo 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-8.6/2023 
 
Bod 8.7 Nabídka Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových pozemků p.č. 2194, 
2209 a 2218/1 k.ú. Modřice 
 
V podkladech zastupitelé obdrželi Nabídku Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových 
pozemků p.č. 2194, 2209 a 2218/1 k.ú. Modřice. Podrobný komentář přednesla vedoucí MO  
Bc. Höklová. 
Diskuse neproběhla  
 
Návrh usnesení (Procházka): 
Zastupitelstvo města Modřice schvaluje bezúplatný převod pozemků 2194,2209 a 2218/1 k.ú. 
Modřice z ČR- Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
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Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti 
0 se zdrželo 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-8.7.1/2023 
 
Návrh usnesení (Procházka) 
Zastupitelstvo města Modřice pověřuje majetkový odbor řešením pozemků pod komunikací – 
chodníkem s vlastníky pozemku p.č. 2225/8 a 2216 k.ú. Modřice. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti 
0 se zdrželo 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-8.7.2/2023 
 
Bod 8.8 Nabídka pozemku p.č. 784/9 k.ú Modřice 
 
V podkladech zastupitelé obdrželi Nabídku pozemku p.č.784/9 k.ú. Modřice od J.V., která byla 
evidována pod čj. Mod531/2023 dne 25.01.2023.  
Podrobný komentář přednesla vedoucí MO Bc. Höklová. 
Diskuse neproběhla 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
Zastupitelstvo města Modřice deklaruje zájem o odkoupení pozemku p.č. 784/9 a pověřuje 
majetkových odbor přípravou pokladů a jednáním s vlastníkem pro stanovení podmínek jeho 
odkoupení na další zasedání zastupitelstva města. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti 
0 se zdrželo 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-8.8/2023  
 
Bod 9 – Upřesnění rozpočtu roku 2023 

9.1 Odměny neuvolněných členů zastupitelstva 
 
V podkladech zastupitelé obdrželi k projednání Odměny neuvolněným členům zastupitelstva z 
důvodu nabytí účinnosti nařízení vlády č. 415/2022 Sb., kterým se mění nařízení vlády  
č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev územních samosprávných celků, ve znění  
pozdějších předpisů. Nařízení bylo schváleno za účelem zvýšení odměn uvolněných členů  
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zastupitelstev územních samosprávných celků a maximální možné výše odměn neuvolněných členů 
zastupitelstev územních samosprávných ceků o 10 %. 
Návrh odměn jednotlivým neuvolněným členům ZMM zní následovně: 
 
neuvolněný místostarosta Ing. Brabec 39.375,- Kč;  
radní, předseda FV a člen KSÚP Ing. Skalník 16.770,- Kč;  
radní, člen KD, člen KPD a člen FV Ing. Mikuš 16.039,- Kč;  
předseda KV Ing. Šiška 4.376,- Kč;  
předseda KPD a člen KSÚP Kraut 8.021,- Kč;  
předseda SZK a člen KŽP Bc. Absolonová, MBA 8.021,- Kč;  
předseda KD, člen KSÚP a člen FV Ing. Vostrejš 11.666,- Kč;  
předseda KŠK, člen KŽP a člen KPD Ing. Hejtmánek 11.666.- Kč;  
člen KSÚP a člen KV Ing. Chybíková 7.290,- Kč;  
člen KD a člen KV Ing. Doleček 7.290,- Kč;  
člen KSÚP Ing. Hökl 3.645.- Kč;  
člen FV MVDr. Slaný 3.645,- Kč;  
člen KV Hroudný 3.645,- Kč. 
 
Diskuse neproběhla 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje odměny neuvolněným členům zastupitelstva města Modřice s účinností od 
01.03.2023 ve výši:  
neuvolněný místostarosta Ing. Brabec 39.375,- Kč;  
radní, předseda FV a člen KSÚP Ing. Skalník 16.770,- Kč;  
radní, člen KD, člen KPD a člen FV Ing. Mikuš 16.039,- Kč;  
předseda KV Ing. Šiška 4.376,- Kč;  
předseda KPD a člen KSÚP Kraut 8.021,- Kč;  
předseda SZK a člen KŽP Bc. Absolonová, MBA 8.021,- Kč;  
předseda KD, člen KSÚP a člen FV Ing. Vostrejš 11.666,- Kč;  
předseda KŠK, člen KŽP a člen KPD Ing. Hejtmánek 11.666.- Kč;  
člen KSÚP a člen KV Ing. Chybíková 7.290,- Kč;  
člen KD a člen KV Ing. Doleček 7.290,- Kč;  
člen KSÚP Ing. Hökl 3.645.- Kč;  
člen FV MVDr. Slaný 3.645,- Kč;  
člen KV Hroudný 3.645,- Kč. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti 
0 se zdrželo 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-9.1/2023 
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9.2 Projednání rozpočtového opatření č. 1/2023 
 
V podkladech zastupitelé obdrželi RO č. 1/2023 provedené RMM 09.01.2023. Podrobný komentář 
přednesl vedoucí FO Ing. Mulíček. 
Diskuse: 
-Šiška:  rezerva z let minulých? Nejasnosti 
-Mulíček:  vysvětluje situaci 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM bere na vědomí RO č. 1/2023 provedené RMM 09.01.2023. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti 
0 se zdrželo 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-9.2/2023 
 
9.3 Projednání rozpočtového opatření č. 2/2023 
 
V podkladech zastupitelé obdrželi RO č. 2/2023 provedené RMM 17.01.2023. Podrobný komentář 
přednesl vedoucí FO Ing. Mulíček. 
Diskuse neproběhla 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM bere na vědomí RO č. 2/2023 provedené RMM 17.01.2023. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti 
0 se zdrželo 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-9.3/2023 
 
9.4 Projednání rozpočtového opatření č. 3/2023 
 
V podkladech zastupitelé obdrželi RO č. 3/2023 provedené RMM 21.02.2023. Podrobný komentář 
přednesl vedoucí FO Ing. Mulíček. 
Diskuse neproběhla 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM bere na vědomí RO č. 3/2023 provedené RMM 21.02.2023. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
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Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti 
0 se zdrželo 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-9.4/2023 
 
9.5 Projednání rozpočtového opatření č. 4/2023 
 
Zastupitelé obdrželi na stůl rozpočtové opatření č. 4/2023. Podrobný komentář přednesl vedoucí FO 
Ing. Mulíček 
 
Diskuse: 
-Šiška:  dotaz na smlouvu s KORDIS -kde je to v rozpočtu? 
-Mulíček: vysvětluje  
-Chybíková:  zpochybnění výše částky na rekonstrukci domu nám. Svobody 171, vychází jí letos 
zaplatit 0 etapu a možná stavební povolení, nevychází ji 3.600.000 Kč, počítá se ještě s něčím? 
-Mazálek: jednali jsme s architekty. Předložili dokumentaci k etapě 0., vydán pokyn pro práce  
na stavebním povolením. Nemáme položkový rozpočet - není možné říct jaká bude částka 0 etapy 
a co se stihne letos a co příští rok. 
- Chybíková:  Charita Rajhrad žádala o dotaci ve výši 268.767 Kč, do dotací zařazeno 140.000 Kč, 
nedostala vysvětlení proč. V roce 2022 v žádosti o dotaci popisují službu v Modřicích v roce 2021 – 
706,25 hodin a v roce 2022 šlo o 1522 hodin, které zde strávili. Nárůst - proto návrh vyšší dotace. 
Odhad na rok 2023 je 1522 hodin. Minule nebylo zodpovězeno 
 
Návrh usnesení (Chybíková):  
ZMM schvaluje zařazení dotace pro Charitu Rajhrad ve výši 269.000 Kč do rozpočtu města na r. 
2023 a v tomto smyslu i úpravu smlouvy. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti 
0 se zdrželo 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-9.5.1/2023 
 
Návrh usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje rozpočtové opatření č. 4/2023 rozpočtu města Modřice na rok 2023 na straně příjmů 
po RO č. 4 ve výši 183.876.500,- Kč a na straně výdajů po RO č. 4 ve výši 255.472.600,- Kč jako 
schodkový se schodkem ve výši 71.596.100,- Kč a financováním ve výši 71.596.100,- Kč a splátkou 
úvěrů v celkové výši 10.006.000,- Kč. K financování schodku a splátky úvěrů bude použita rezerva 
z minulých let a schválený úvěr o České spořitelny a.s. ve výši 30 mil. Kč. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 



Zápis č. 3/2023 ze zasedání ZMM  Strana 20 (celkem 31)  
    Volební období 2022-2024  
Zapsala Ing. Veronika Lázničková  dne 06.03.2023  
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
0 proti 
0 se zdrželo 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-9.5.2/2023 
 
9.6 Projednání smluv o poskytnutí dotace nad 50.000,- Kč 
 
V podkladech zastupitelé obdrželi návrhy veřejnoprávních smluv o poskytnutí dotace z rozpočtu 
města Modřice v roce 2023, které jsou vyšší než 50.000,- Kč. Tyto smlouvy dle § 85 písm. c) a j) 
zákona č. 128/2000 Sb. O obcích, ve znění pozdějších předpisů, schvaluje ZMM. Jedná se celkem 
o 15 smluv, které budeme projednávat jednotlivě tak, aby mohly být do textu případně zapracovány 
požadované změny. Všechny dotace byly schváleny a zařazeny do rozpočtu města na rok 2023. 
 
9.6.1 Veřejnoprávní smlouva se Základní uměleckou školou Ořechov, příspěvková organizace, 
Komenského 4, 664 44 Ořechov, IČ: 49461702 – výše dotace 75.000,- Kč na provozní náklady. 
Diskuse neproběhla 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2023 ve výši 75.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2023 mezi městem Modřice (poskytovatel) a ZUŠ Ořechov,  
IČ 49461702 (příjemce). 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-9.6.1/2023 
 
9.6.2 Veřejnoprávní smlouva s Římskokatolickou farností Modřice, Masarykova 147, Modřice,  
IČ 65265891 – výše dotace 300.000,- Kč na obnovu budovy farního kostela. 
Diskuse neproběhla 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2023 ve výši 300.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2023 mezi městem Modřice (poskytovatel) a Římskokatolickou 
farností Modřice, IČ 65265891 (příjemce). 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-9.6.2/2023 
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9.6.3 Veřejnoprávní smlouva s Xside Dancers, z.s., Charbulova 831/30, Brno, IČ 04342992 – výše 
dotace 100.000,- Kč na pronájem MHM, pronájem tanečních sálů, kostýmy, dopravu na soutěže a 
náklady na soustředění. 
Diskuse neproběhla 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2023 ve výši 100.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2023 mezi městem Modřice (poskytovatel) a Xside Dancers, z.s.,  IČ 
04342992 (příjemce). 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-9.6.3/2023 
 
9.6.4 Veřejnoprávní smlouva s Dětským folklórním kroužkem Modřice, z.s., Nádražní 500, Modřice, 
IČ 08839310 – výše dotace 175.000,- Kč na provozní náklady, pořízení a údržbu krojů, pořádání 
kulturních akcí. 
Diskuse neproběhla 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2023 ve výši 175.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2023 mezi městem Modřice (poskytovatel) a Dětským folklórním 
kroužkem, z.s., IČ 08839310 (příjemce). 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro  (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-9.6.4/2023 
 
9.6.5 Veřejnoprávní smlouva s Městským fotbalovým klubem Modřice, z.s., Sadová 572, Modřice,  
IČ 22869123 – výše dotace 1.300.000,- Kč na provozní výdaje. 
Diskuse: 
-Procházka: registrace spolku není úplná 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2023 ve výši 1.300.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2023 mezi městem Modřice (poskytovatel) a Městským fotbalovým 
klubem Modřice, z.s., IČ 22869123 (příjemce). Podmínkou vyplacení dotace je ale řádná registrace 
spolku v Spolkovém rejstříku. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
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Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-9.6.5/2023 
 
9.6.6 Veřejnoprávní smlouva s Městským nohejbalovým klubem Modřice, z.s., nám. Svobody 93, 
Modřice, IČ 04253906 – výše dotace 985.000,- Kč na zajištění sportovní činnosti a materiálového 
vybavení.  
Diskuse neproběhla 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2023 ve výši 985.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2023 mezi městem Modřice (poskytovatel) a Městským 
nohejbalovým klubem Modřice, z.s., IČ 04253906 (příjemce). 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-9.6.6/2023 
 
9.6.7 Veřejnoprávní smlouva s Tělocvičnou jednotou Sokol Modřice, Benešova 274, Modřice, IČ 
48480614 – celková výše dotace 291.000,- Kč na pravidelnou činnost oddílů a materiální vybavení 
75.000,- Kč a na pořízení permanentek do posilovny MHM 216.000,- Kč. 
Diskuse: 
-Kraut: ve smlouvě bylo zastoupení bývalým starostou 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2023 ve výši 291.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2023 mezi městem Modřice (poskytovatel) a Tělovýchovnou 
jednotou Sokol Modřice, IČ 48480614 (příjemce). 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-9.6.7/2023 
 
9.6.8 Veřejnoprávní smlouva s FC Atraps z.s., Ječná 1226/28, 621 00 Brno, IČ 27049884 – výše 
dotace 70.000,- Kč na rozvoj futsalového týmu v Modřicích a výchovu futsalové mládeže 
Diskuse: 
-Procházka:  dluží spolek něco? 
-Jahoda:  dluží několik splátek nájemného 
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-Šiška:  u žádosti nesmí mít žadatel vůči městu závazky 
-Procházka:  u podání žádosti neměli dluhy 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2023 ve výši 70.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2023 mezi městem Modřice (poskytovatel) a FC Atraps z. s,  
IČ 27049884 (příjemce). Částku je možné vyplatit až po uhrazení všech dluhů vůči městu. 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-9.6.8/2023 
 
9.6.9 Veřejnoprávní smlouva s JUNÁK – český skaut, středisko Řehoře Mendla Brno, z.s., 
Kampelíkova 124/13, Brno, IČ 62157400 – výše dotace 90.000,- Kč na celoroční činnost 95. oddílu 
Quercus Modřice. 
Diskuse neproběhla 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2023 ve výši 90.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2023 mezi městem Modřice (poskytovatel) a organizací JUNÁK – 
český skaut, středisko Řehoře Mendla Brno, z.s., IČ 62157400 (příjemce). 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-9.6.9/2023 
 
9.6.10 Veřejnoprávní smlouva s Pionýr, z.s. – pionýrskou skupinou Modřice, Poděbradova 1038, 
Modřice, IČ 07828691 – výše dotace 70.000,- Kč na celoroční činnost 66. PTO Brabrouci Modřice a 
PS Modřice a na pořízení propagačních a upomínkových předmětů 
Diskuse neproběhla 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2023 ve výši 70.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2023 mezi městem Modřice (poskytovatel) a Pionýr, z.s. – pionýrská 
skupina Modřice, IČ 07828691 (příjemce). 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
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0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-9.6.10/2023 
 
9.6.11 Veřejnoprávní smlouva s Mysliveckým spolkem Modřice, z.s., nám. Svobody 93, Modřice, IČ 
48481271 – výše dotace 100.000,- Kč na celoroční činnost a výstavbu části nové odchovny. 
Diskuse neproběhla 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2023 ve výši 100.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2023 mezi městem Modřice (poskytovatel) a Mysliveckým spolkem 
Modřice, z.s., IČ 48481271 (příjemce). 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-9.6.11/2023 
 
9.6.12 Veřejnoprávní smlouva s Klubem stolního hokeje Dragons Modřice, z.s., Severní 1020, 
Modřice, IČ 49457977 – výše dotace 55.000,- Kč na celoroční činnost. 
Diskuse neproběhla 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2023 ve výši 55.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2023 mezi městem Modřice (poskytovatel) a Klubem stolního hokeje 
Dragons Modřice, z.s. IČ 49457977 (příjemce). 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-9.6.12/2023 
 
9.6.13 Veřejnoprávní smlouva s Dubovými lístky, z.s., Severní 1020, Modřice, IČ 14165155 – výše 
dotace 100.000,- Kč na provozní náklady, pronájem v MHM a konání příměstského tábora.  
Diskuse neproběhla 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2023 ve výši 100.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2023 mezi městem Modřice (poskytovatel) a Dubovými lístky, z.s, IČ 
14165155 (příjemce). 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
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Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-9.6.13/2023 
 
9.6.14 Veřejnoprávní smlouva s Diecézní charitou Brno, třída Kpt. Jaroše 1928/9, Brno, IČ 44990260 
– výše dotace 269.000,- Kč na provoz Oblastní charity Rajhrad. 
Diskuse neproběhla 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2023 ve výši 269.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2023 mezi městem Modřice (poskytovatel) a Diecézní charitou Brno, 
IČ 44990260 (příjemce). 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-9.6.14/2023 
 
9.6.15 Veřejnoprávní smlouva s SH ČMS Sbor dobrovolných hasičů v Modřicích, nám. Svobody 93, 
Modřice, IČ 72049316 – výše dotace 224.000,- Kč na provoz, údržbu a vybavení SDH Modřice. 
Diskuse neproběhla 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje Veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace na rok 2023 ve výši 224.000,- Kč 
z rozpočtu města Modřice roku 2023 mezi městem Modřice (poskytovatel) a SH ČMS Sbor 
dobrovolných hasičů v Modřicích, IČ 72049316 (příjemce). 
Protinávrhy k usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti  
0 se zdrželo  
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-9.6.15/2023 
 
Bod 10 – Zpráva o činnosti FV 

V podkladech zastupitelé obdrželi zápis č. 29 ze dne 17.1.2023. Komentář přednesl předseda FV 
Ing. Skalník. 
 
Diskuse:  
-Hökl:   chyba v hlasování v zápise 
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-Skalník:  ano, nový zápis je upravený 
-Šiška:  jaké číslo zápisu jsme dostali? 
-Skalník:  číslování zápisu vycházelo z předešlých zápisů 
-Šiška:  chci vidět zápisy 1-28 z tohoto volebního období 
-Skalník:  opravíme, vycházel jsem od posledního zápisu  
-Šiška:  co se projednávalo v bodu 1? Poukázal na nejasnosti v zápisu, pravidelný roční plán 
kontrolní činnosti by mělo vidět zastupitelstvo 
-Skalník:  tyto podklady lze doplnit 
-Šiška:  chce předložit plán kontrolní činnosti, dříve byl plán na začátku volebního období 
rozepsán 
-Skalník:  příloha je zvlášť, je k dispozici a bude poskytnuta zastupitelům 
-Šiška:  nadpis není správný, FV je výborem zastupitelstva ne města 
-Skalník:  pracuje se na tom, nechtěl dávat podklady na stůl, vysvětluje situaci se znaky města 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM bere na vědomí zápis ze zasedání Finančního výboru ze dne 17.1.2023. 
Protinávrhy na usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti 
0 se zdrželi 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-10.1/2023 
 
Bod 11 – Zpráva o činnosti KV 

V podkladech zastupitelé obdrželi Zápis ze zasedání KV ze dne 1.2.2023. Komentář přednesl 
předseda Ing. Šiška. Předsedající přednesl krátký komentář ke kompetenci KV ze zákona. 
 
Návrh usnesení (Šiška): 
ZMM schvaluje KV provádění kontrolní činnosti ve volebním období 2022-2026 v souladu s § 119 
odst.3 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích, ve znění pozdějších předpisů, zejména kontrolu plnění 
usnesení ZMM a RMM, plnění usnesení a vlastní činnosti FV a zřízených komisí RMM, dodržování 
právních předpisů všemi orgány a složkami města Modřice a činnost organizačních složek a 
zaměstnaneckých profesí města Modřice. 
 
Protinávrh usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje KV provádění kontrolní činnosti ve volebním období 2022-2026 v souladu s § 119 
odst.3 zákona č. 128/2000 Sb. o obcích, ve znění pozdějších předpisů, zejména kontrolu plnění 
usnesení ZMM a RMM a kontrolu dodržování právních předpisů Finančním výborem.  
Hlasování o návrhu na usnesení: 
9 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Absolonová) 
6 proti (Šiška, Slaný, Hroudný, Doleček, Chybíková, Hökl) 
0 se zdrželi 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-11.1/2023 
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Diskuse:  
-Šiška:  na to bych rád reagoval, takže takhle se nové vedení města staví transparentně ke 
kontrolní činnosti 
-Procházka:  ano staví se podle zákona 
-Šiška:  ano staví se podle zákona, jen abyste věděli v minulém volebním období měl plán 
kontrolní činnosti KV – plnění usnesení RMM, práce komisí při RMM, stížnosti občanů, využívání 
městské haly atd., bylo to několikrát, vždycky měli možnost kontrolovat práci komisí 
-Hökl:   proč to není takto? 
-Procházka:  postup podle zákona 
-Hroudný:  KV může mít i další kompetence dle zákona, kterými je pověří zastupitelstvo, 
nemyslím si, že takto námi naplánovaný rozsah je v rozporu se zákonem 
-Procházka:  není v rozporu, je ale nad rámec zákona 
-Hroudný: To určitě  
-Procházka:  Ocitoval zákon, že zápisy z rady jsou uloženy u obecního úřadu a jsou k nahlédnutí 
členům zastupitelstva obce podle § 101, odst. 3 Zákona o obcích. Komise jsou poradním orgánem 
rady. Zápisy máte stejně k dispozici. Členové kontrolního výboru nebo jejich nominovaní zástupci 
jsou ve všech komisích. Neexistuje jedna komise, kde byste neměli svého zástupce. Takže přístup 
k tomu také máte. 
 
Návrh usnesení (Šiška): 
ZMM ukládá pro volební období 2022-2026 RMM elektronické zasílání zápisu ze zasedání RMM 
včetně zápisů z komisí všem členům KV.  
Protinávrhy na usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
7 pro (Šiška, Chybíková, Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti 
8 se zdrželi (Kraut, Hejtmánek, Vostrejš, Mikuš, Skalník, Brabec, Mazálek, Procházka) 
Návrh nebyl přijat. 
 
Návrh usnesení (Šiška):  
ZMM schvaluje KV ZMM pro volební období 2022-2026 pravidelné kontroly v rozsahu: 
1) Kontrola plnění usnesení ZMM a RMM 
2) Projednání zápisu ze schůze RMM 
3) Kontrola činnosti a plnění usnesení FV 
4) Kontrola činnosti a plnění usnesení komisí při RMM 
5) Kontrola činnosti a dodržování právních předpisů všemi orgány a složkami města Modřice 
 
Protinávrh usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje KV ZMM pro volební období 2022-2026 pravidelné kontroly v rozsahu: 
1)Kontrola plnění usnesení ZMM a RMM 
2)Kontrola dodržování právních předpisů FV 
3)Kontrola dodržování právních předpisů městským úřadem na úseku samostatné působnosti 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
8 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek) 
6 proti (Doleček, Chybíková, Hökl. Hroudný, Slaný, Šiška) 
1 se zdrželi (Absolonová) 
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Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-11.2/2023 
 
Návrh usnesení (Šiška): 
ZMM schvaluje KV ZMM pro rok 2023 provedení těchto jednorázových kontrol: 
1) Během roku kontrola prováděných výběrových řízení malého rozsahu na dodávky a služby dle 
projednání RMM a interní směrnice města Modřice na základě výběru KV 
2) V průběhu roku jedenkrát kontrola zasedání a činnosti FV a komisí RMM  
3) Ve druhé polovině roku kontrola činnosti Městské policie 
4) Ve druhé polovině roku kontrola činnosti Pracovní čety města  
 
Protinávrh usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje KV pro rok 2023 provedení těchto jednorázových kontrol: 
1) Během roku kontrola zadávání veřejných zakázek malého rozsahu na dodávky a služby v 
částkách vyšších než 500.000 Kč v souladu s interní směrnicí města Modřice na základě výběru KV. 
2) V průběhu roku jedenkrát kontrola dodržování právních předpisů FV  
3) Ve druhé polovině roku kontrola činnosti Městské policie 
4) Ve druhé polovině roku kontrola činnosti Pracovní čety města 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
9 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Absolonová) 
6 proti (Doleček, Chybíková, Hökl, Hroudný, Slaný, Šiška) 
0 se zdrželi 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-11.3/2023 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM bere na vědomí zápis ze zasedání Kontrolního výboru ze dne 01.02.2023. 
Protinávrhy na usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti 
0 se zdrželi 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-11.4/2023 
 
12 – Zpráva o postupu prací na návrhu Změny č. 1 ÚP Modřice 

Zastupitelé obdrželi v podkladech Zprávu o postupu prací na návrhu Změny č. 1 ÚP Modřice. 
Podrobný komentář přednesla vedoucí MO Bc. Hoklová. 
Diskuse neproběhla 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
Zastupitelstvo města Modřice schvaluje rozdělení pokynů pro zpracování změny č. 1 ÚP Modřice 
zkráceným postupem dle § 55a zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu na 
dílčí části tak, že budou projednány a vydány samostatně dále jako: 
a) Změna č. 1a Územního plánu Modřice – v rozsahu pokynů pro zpracování změny č. 1 ÚP Modřice, 
schválených Usnesením 12Z-3.1./2021 na 12. zasedání ZMM dne 08.03.2021 mimo pokynu na 
zohlednění rozpracované studie „Protipovodňová opatření města Modřice“. 
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b) Změna č. 1b Územního plánu Modřice – v rozsahu zohlednění rozpracované studie 
„Protipovodňová opatření města Modřice“ stanovené v pokynech pro zpracování změny č. 1 ÚP 
Usnesením 12Z-3.1./2021 na 12. zasedání ZMM dne 08.03.2021. 
Protinávrhy na usnesení nebyly předloženy. 
 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti 
0 se zdrželi 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-12.1/2023 
 
13 – Různé, diskuze 
13.1 Žádost o prodloužení termínu čerpání dotace 
V podkladech zastupitelé obdrželi žádost Mgr. Františka Drštky, faráře, Římskokatolická farnost 
Modřice, Masarykova 147, IČ: 65265891, o posun termínu čerpání přidělené dotace na rok 2022 z 
důvodu pozastavení prací na opravě kostela v důsledku řešení následků havárie vodovodního řádu. 
Dotace měla být vyčerpána do konce roku 2022, pan farář žádá o posun termínu čerpání do konce 
roku 2023.  
Diskuse neproběhla 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje žádost o posun čerpání přidělené dotace městem Modřice na rok 2022 
Římskokatolické farnosti Modřice, Masarykova 147, IČ: 65265891, z termínu 31. 12. 2022 na termín 
31. 12. 2023. 
Protinávrhy na usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 

Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti 
0 se zdrželi 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-13.1/2023 
 

         13.2 ENERKOM Bobrava, z.s. 
V podkladech zastupitelé obdrželi Stanovy a přihlášku do ENERKOM Bobrava, z. s., Nebovidy 250, 
IČ: 17960649. Jedná se o společenství pro komunitní energetiku na území MAS Bobrava. Bylo 
založeno 7. 12. 2022. Primárním zaměřením spolku je osvěta a podpora inovací v komunální a 
komunitní energetice. Členství ve spolku je aktuálně bez poplatků. Spolek nyní nabízí zpracování 
žádosti o dotaci: 

• MPO EFEKT výzva č. 2/2023 – Zavedení energetického managementu – dotace 90 %, max. 
500 tis. Kč 

• MPO EFEKT výzva č. 3/2023 – Zpracování místní energetické koncepce – dotace 90 %, max. 
400 tis. Kč.  

Předsedající přednesl podrobný komentář. 
Diskuse neproběhla 



Zápis č. 3/2023 ze zasedání ZMM  Strana 30 (celkem 31)  
    Volební období 2022-2024  
Zapsala Ing. Veronika Lázničková  dne 06.03.2023  
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM schvaluje členství města Modřice v ENERKOM Bobrava, z.s., Nebovidy 250, IČ: 17960649. 
Protinávrhy na usnesení nebyly předloženy. 
 
 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
10 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Doleček, 

Absolonová) 
1 proti (Šiška) 
4 se zdrželi (Chybíková, Hroudný, Slaný, Hökl) 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-13.2/2023 
 
13.3 Zastupování města ve Vírském oblastním vodovodu 
 
V podkladech zastupitelé obdrželi Pozvánku na členskou schůzi Vírského oblastního vodovodu, 
sdružení měst, obcí a svazků obcí, Výstaviště 405/1. Brno, IČ 60552662, která se bude konat 31. 3. 
2023 v Brně. Zastupování Ing. Chybíkové ve Vírském oblastním vodovodu bude po roce 
vyhodnoceno a případně bude schváleno zastupování na další období. 
 
Návrh na usnesení (Procházka): 
ZMM pověřuje zastupováním města Modřice na členské schůzi Vírského oblastního vodovodu 
s.m.o., Výstaviště 405/1. Brno, IČ 60552662, konané dne 31. 3. 2023 zastupitelku Ing. Hanu 
Chybíkovou. 
Protinávrhy na usnesení nebyly předloženy. 
 
Hlasování o návrhu na usnesení: 
15 pro (Procházka, Mazálek, Kraut, Brabec, Mikuš, Skalník, Vostrejš, Hejtmánek, Šiška, Chybíková, 
Slaný, Hökl, Doleček, Hroudný, Absolonová) 
0 proti 
0 se zdrželi 
Návrh byl přijat pod pořadovým číslem usnesení 3Z-13.3/2023 
 
Diskuze: 
-Chybíková:  dotaz na jednací řád – mají se zasílat usnesení a zápis z ZMM, bude to tak? 
-Procházka:  nový způsob rozesílání materiálů, zápisů a usnesení 
-Chybíková:  na který email bude posláno? 
-Procházka:  každý si může říct na který email 
-Hökl:   budeme dostávat informace, že tam něco je? 
-Procházka:  ano, budeme posílat informace 
-Šiška:  složitý způsob zasílání,  
-Kraut:  vysvětluje situace se zabezpečením úschovny a OneDrivu – jednotný systém pro 
sdílení  
-Hökl:   chce jednotná pravidla zasílání a nabídnout možnost zastupitelům 
-Procházka:  příště sjednotíme, napravíme 
-Skalník: kritizujete něco co se zavedlo před týdnem, úschovna není lepší a nikam to 
neposunula, OneDrive má potenciál 
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-Hökl:   nemá nic proti, ale vítá zlepšení 
-Procházka:  vítá připomínky 
-Občan:   zavážení pozemků, které žádali odnětí ze ZPF? P.č. 1688 
-Höklová: vysvětluje situaci s pozemkem 
-Občan: jak se řeší ostatní? Kdo to řeší?  
-Procházka: převzalo to celé vedení, nejednalo se o deponaci – povoleno jako terénní úpravy, 
RMM zamítla trvalé vynětí ze ZPF 
-Občan: městská hala, jak je možné, že je v mínusu? 
-Mulíček: vysvětluje situaci s finanční situací v MHM 
-Občan: dotaz na managera haly - co dělat, aby nebyly ztráty? 
-Procházka: čeká se na výsledek hospodaření 
-Občan: hala je ztrátová 
-Procházka: obecně se sportovní haly dotují, musíme se snažit o co nejmenší ztráty 
-Občan: dotace na spolek - proč mají Brabrouci výši dotace jakou mají, když mají větší počet 
členů než například Dubové lístky  
-Hejtmánek: čistě o dotacích – každý spolek má jiné potřeby, výdaje, koncipuje si žádost o dotaci, 
vysvětluje podrobně situaci s výší požadované dotace  
-Občan: kdybyste si řekli o víc, dostanete víc? 
-Hejtmánek: věří tomu a vděčí městu za podporu 
-Občan: seznam občanů se ještě vede? 
-Mazálek není nutné vést prezenci občanů 
-Občan: sběrný dvůr – informace o uzavření není napsána u sběrného dvora 
-Mazálek: napravíme 
 
Ukončeno ve   21:32   hodin 
 
 
 
Ověřovatelé 
 
 
 
 
 
 

 Mgr. Ing. Libor Procházka, MBA 
 starosta města 
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Zpráva starosty o činnosti úřadu od ZMM 12. 12. 2022 

V tomto období RMM zasedala celkem 5krát. Řádná zasedání byla 20. 12. 2022, 17. 1. 2023 

a 21. 2. 2023, mimořádné zasedání bylo 9. 1. (k rozpočtovému opatření č. 1/2023) a 1. 3. 2023 

(k Pravidlům pro poskytování příspěvku na jízdné – podrobněji dále). Usnesení jsou na webu 

města. Zápisy jsou k nahlédnutí na radnici (kromě posledního zasedání RMM, kde zápis ještě 

nebyl uzavřen). 

Stav vybraných investičních akcí: 

Rekonstrukce Sběrného dvora – probíhá podle časového harmonogramu. Aktuálně se staví 

přístřešek pro kontejnery, betonový plot a chystá se stavba budovy pro zázemí pracovníka 

sběrného dvoru. 

Výstavba workoutového hřiště na ul. Sokolská – čeká se na klimatické podmínky, které 

umožní betonování patek pro cvičební stroje a výsadbu zeleně. Termín dokončení není 

ohrožen. 

Kruhová křižovatka Havlíčkova x U Vlečky x I/152 – podrobnější komentář bude u Kontroly 

úkolů. 

Dům s podloubím na náměstí Svobody 171 – pokračují práce na etapě 0 – odstrojení stavby 

– bourací práce, statické zajištění a stavební úpravy.  K etapě 0 byla předložena projektová 

dokumentace a byl vydán pokyn k zahájení inženýrské činnosti pro získání stanovisek. 

Současně byl zadán pokyn k zahájení fáze Dokumentace pro vydání stavebního povolení. 

Rekonstrukce Kanalizace v lokalitě Za Humny 

31. ledna byla po 5měsíčním skluzu konečně zahájena Rekonstrukce kanalizace v lokalitě 

Za Humny. Jsem rád, že se po intenzívních jednáních podařilo najít řešení a odblokovat tak 

překážku v majetkoprávních vztazích, která bránila realizaci naší v současnosti největší 

plánované investici. Vzhledem k vysoké hladině podzemní vody pokračují ale práce velmi 

pomalu. Prakticky každý týden zde probíhají kontrolní dny. 

Rekonstrukce ulice Masarykova – neustále probíhají koordinační schůzky účastníků akce – 

města, SÚS, BVK, projektantů a vlastníků dalších sítí, jako je EG.D, Gasnet, T-mobile apod. 

Připravuje se společné výběrové řízení na dodavatele. Konkrétní harmonogram není zatím 

stanoven. Předpokládá se rozložení realizace na 2 roky. V dostatečném časovém předstihu 

budeme občany a zastupitele informovat. 

Další akce: 

Zpráva o postupu prací na návrhu Změny č. 1 ÚP Modřice – tomu je věnován speciální bod 

dnešního programu 

1. 2. se sešla na svém prvním jednání pracovní skupina pro přístavbu ZŠ. Na další jednání 

přinese jeden z členů, který je projektantem, návrh řešení formou přístavby školy na ul. 

Benešova. Diskutovány jsou ale i jiné možné varianty. 

18. ledna se uskutečnilo první setkání vedení města s občany. Účastnilo se jej asi 30 občanů 

a za vedení města všech osm koaličních zastupitelů. V úvodu byli přítomní seznámeni s 

probíhajícími investičními akcemi i s těmi plánovanými. Poté bylo odpovídáno na dotazy 

občanů. Setkání pak neformálně pokračovalo v několika diskuzních skupinkách. Akci 

hodnotím jako úspěšnou a brzy ji určitě zopakujeme. 
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28. 2. 2023 proběhla prezentace aktuálního stavu VRT pro zastupitele –– zúčastnilo se jí 

12 zastupitelů a zástupce občanů. Bylo představeno poněkud upravené řešení VRT, které se 

snaží zmírnit plánované zábory části zahrad u nemovitostí na ul. Brněnská. K tomu je nutno 

dodat, že se nejedná o jediný vstřícný krok ze strany Správy železnic. Dalšími jsou přísliby 

vedení cyklostezky pod novým železničním mostem na silnici II/152 a možnost vedení 

chodníku z lokality Bobrava k žel. stanici Popovice. 

Připravuje se Smlouva se společností CTP o spolupráci na realizaci investic – podrobněji 

v bodu 8 – Majetkové transakce. 

Nabídka na odkoupení nemovitosti od spol. PRODANCE navazující na areál NS 171 – více 

v majetkových transakcích. 

RMM podpořila návrh, aby se naše město stalo členem ENERKOM Bobrava, z. s. – bude 

projednáno v bodě Různé. Je to jedna z aktivit MAS Bobrava. 

Společně s prvním místostarostou jsme se seznámili s představiteli sousedních obcí – 

Popovice, Moravany, Želešice, Ořechov, Rajhrad, městskou částí Brno-Jih a Brno-Chrlice. Já 

jsem jednal též se starostkou naší ORP Šlapanice. Kromě vzájemného poznání bylo cílem 

konzultovat možné společné projekty. 

Jednání jsme vedli též s Ředitelstvím silnic a dálnic, s Krajským úřadem JMK, společností 

FALKY, Znakom, Moravostav, Recovera, CTP, Olympia Brno, Bobrava, Kovolit, IMOS 

development, TRANS-TECHNIK, Floel Investments, Kordis JMK i s dalšími. 

Jednání s KORDIS JMK přineslo konkrétní výsledek, a to podpis Smlouvy o spolupráci mezi 

městem Modřice a společností KORDIS JMK, a. s. při poskytování finančního příspěvku 

občanům na pořízení předplatních jízdenek. Smlouvu jsme slavnostně podepsali 27. 2. s 

ředitelem KORDIS JMK, a. s. Ing. Jiřím Horským.  

RMM pak na svém mimořádném zasedání 1. 3. schválila Pravidla pro poskytování příspěvku 

na dopravu. Budou zveřejněna v březnovém čísle Zpravodaje spolu s registračním 

formulářem. Všichni občané s trvalým pobytem v Modřicích mohou od 1. 4. 2023 čerpat slevu 

ve výši 1000,- Kč ročně ve formě slevového voucheru, který uplatní při nákupu jakékoliv 

čtvrtletní nebo roční předplatní jízdenky v e-shopu KORDIS JMK. Staneme se první obcí v 

JMK, která takový systém zavedla. 

Sportovní a kulturní akce 

31. 12. se uskutečnila na náměstí od 17.00 hod tradiční oslava Silvestru se sektem a 

svařeným vínem pro občany zdarma + s tradičním ohňostrojem. 

28. ledna se konal poprvé v městské hale již 23. ples města Modřice. Pořádání v městské 

hale umožnilo navýšit počet místenek z 210 na 320, k dispozici byl větší taneční parket. U 

vstupu byly dvě šatny pro rychlejší odbavení návštěvníků. Přímo v sále byl postaven stan s 

občerstvením, zajištěna obsluha, zřízen bar a postaveno pódium. Jedinou, ale poměrně 

závažnou nevýhodou, je pracná montáž a demontáž pokrytí sportovní palubky. Jedná se o 

časově i finančně náročnou práci, která využití haly na jiné než sportovní akce, značně 

omezuje. 

Dohodl jsem se s hlavními stárky na přípravě Ženáčských a Svatováclavských hodů. 
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S prezidentem Českého nohejbalového svazu jsem 3. 2. jednal o přípravě MS v nohejbalu 

juniorů, které by se mělo uskutečnit v naší hale 3.-5.11.2023. Bude to bezesporu největší 

sportovní událost tohoto roku v našem městě. 

V sobotu 25. 2. byly v našem městě hned dvě sportovní události, u kterých bylo město 

partnerem, a to již 25. ročník běhu o „Modřický pohár“, (účast 405 závodníků v 25 kategoriích) 

a soutěž trojic v nohejbalu o Pohár Českého nohejbalového svazu v kategoriích mladších žáků 

a dorostu. 
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